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БЕОГРАД - Ректор Београдског универзитета Бранко Ковачевић изјавио је данас да не
позива на насиље према студентима, већ да, управо супротно, апелује на спречавање
шиканирања, насиља и терора које над студентима, професорима и државном имовином
спроводе учесници протеста на Филолошком и Филозофском факултету.

  

Одговарајући на оптужбе које су против њега изнели студенти који већ данима
блокирају Филозофски и Филолошки факултет у Београду, Ковачевић је у интервјуу
Танјугу рекао да Министарство просвете и науке као надлежни државни орган мора да
гарантује безбедност на факултетима.

  

"На Министарству је да одабере хоће ли то урадити преговорима или укључивањем оних
који су задужени за обезбеђивање реда и мира. Органи реда и мира нису насилне
инситуције, њихов задатак је да спрече насиље и ја сам на то и позвао", објаснио је
ректор.

  

Он је оценио да је ситуација на Филозофском и Филолошком факултету на ивици
инцидента.

  

Како је навео, врата Филолошког факултета су 24 сата отворена и може да уђе ко хоће,
на Филозофски је већ бачена петарда, а на Филолошком је постојала најава да ће бити
бацена бомба.

  

"Ситуација је јако опасна, јер нико не гарантује безбедност. Кажу ми чак и да су улазили
неки људи са ножевима и викали 'Нож, жица, Сребреница'. Откуд ми знамо, може неко
стварно да извади бомбу и баци међу њих или да дође са шмајсером па да убије 20
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људи", упозорава Ковачевић, и наводи да неко мора да буде одговоран за ситуацију на
два факултета у центру Београда.

  

(Танјуг)
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